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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

TID:     2023-08-14 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  

Sara Skullered (Ordförande) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 
Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén), del 

av möte 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 

Sofia Lundberg (Vice sekreterare)  
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 

Ej närvarande: 

Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
 
 

 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Sofia Lundberg väljs att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkänns. 

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   

Föregående protokoll från 2023-05-22 och 2023-06-12 godkänns. De kommer publiceras på 
hemsidan när den åter är stabil. 

 

§ 5  UPPDATERING AV SOMMARENS HÄNDELSER 

Renovering Gula ridhuset 

Sara rapporterar om renoveringen av Gula ridhuset som har pågått under sommaren (styrelsen 
har även fått uppdateringar via mail under sommaren). Fredagen den 11 augusti gjordes det sista 
arbetet, och ridhuset går därmed att använda vid terminsstarten. Under sommaren har även 

rasthagen blivit rensad från byggmaterial och fått nytt underlag. Därmed kan den nu åter 
användas som hage.  

För att helt kunna slutföra förstärkningsarbetet av balkarna kommer man dock att behöva ha 
tillgång till ridhuset under ytterligare 1-2 veckor (3 balkar behöver huggas av och helt bytas ut). 
Detta arbete är preliminärt beräknat till v.44. Styrelsen ger Sara mandat att planera in arbetet 

tillsammans med ridskoleverksamheten och Solna Stad. Om arbetet flyttas till våren kommer 
Solna stad att prioritera takskottning under vintersäsongen, för att säkra upp konstruktionen innan 
de sista 3 balkarna blir klara. 

Det återstår ytterligare några smågrejer (sätta dit en tröskel, ta bort plast i fönstren osv), men 
dessa förväntas bli klara nästa vecka. I tillägg har klubben tillsammans med ridskolan oljat in 

sargen. (Ridskolan stod för kostnaden av olja och penslar.) 
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Innan sommaren var det klart att Solna stad skulle utföra sanering av ridhusunderlaget, men det 
var oklart om de skulle stå för kostnaden för återställandet av underlaget. Sara redogör hur 
turerna gått med återställningen. Den slutliga överenskommelsen med Solna stad var att klubben 

tillsammans med ridskolan (Sara och Björn) beställde och projektledde arbetet av både sanering 
och återställande medan Solna Stad finansierade arbetet.  

Björn och Sara har gemensamt under sommaren granskat möjligheter med olika underlag. Sara 
redovisar de olika alternativet som har beaktats och dess för- och nackdelar. Hon informerar att 
beslutet blev att gå vidare med en liknande lösning som finns idag, dvs mellanlager av stenmjöl 

och ett topplager som har en blandning av natursand och klenflis. Detta är ett underlag som 
lämpar sig väl för ridskoleverksamhet, och med rätt underhåll och bevattning ger detta en bra och 
stabil botten som främjar god säkerhet för både hästar och ryttarekipage. Längst ner ligger en 
markfilt som hjälper till att hålla fukten samt säkrar att inga oönskade objekt tränger upp 

underifrån. 

Mer information kring Gula ridhuset återfinns under § 12, Fastighetskommittén.  

  

Renovering ridunderlag gröna ridhuset 

Efter ett år av högt slitage av underlaget i det gröna ridhuset fanns det ett stort behov att 
renovera ridunderlaget. Ridskolan gav Edfors Ridunderlag AB uppdraget att utföra arbetet, som 
skedde parallellt med arbetet med underlaget i det gula ridhuset. Här la man på ett tunnare 
mellanlager av stenmjöl, men i övrigt fick det samma topplagsblandning som i det gula ridhuset.  

Allt underlag behöver vattnas regelbundet för att fungera väl och hålla sig bra. Det är alltså av vikt 
att vattenspridarna i taket nu byts ut, så att underlaget kan bevattnas jämnt och bra. Sara har 
under sommaren undersökt möjligheten att använda skyliften i det gula ridhuset till detta, men 
utan framgång. Det beslutas att Susanne kontaktar staden för att de enligt ök tar hit en 
skylift+förare för att utföra detta arbete. 

 

Storstädning klubbis 

Ridskolan har under sommaren tagit in en städfirma som genomfört en storstädning av klubbis 
inklusive golven.  

 

Ombyggnad av spiltor till boxar 

All ombyggnad av spiltor till boxar enligt bygglov är nu klara. Stallet är nu helt fullt, dvs vill man 
vilja bygga fler boxar, kommer antalet hästar eller ponnyer behöva decimeras.  

Styrelsen beslutar att Karin följer upp med ridskolan för att säkra att klubben tar sin 
överenskomna del av kostnaderna för arbetet. 

 

§ 6  HÄSTFIXARDAG/HÖSTSTÄDNING 

Återrapportering från hästfixardagen den 13 augusti. 

En trevlig dag där mycket hann göras i stallet även städning av Gula ridhuset, rensning/klippning 
av ogräs och buskar. Tvätt och målning av hinder och dressyrstaket gjordes inte, utan istället 
rensades hinderförråden ut och en gammal hindermur kasserades. På grund av regnskållor fick 
barnen inte borsta de stora hästarna denna gång. Det som återstår är att ta bort det skräp som 
fortfarande ligger vid gröna ridhuset. 

Det konstaterades att det var en bra dag, en bra tidpunkt (kl.10-15), och att mat & dryck 
fungerade väldigt bra (korv & bröd, kakor samt fri tillgång till saft och kaffe). Men det vore bra om 
ansvariga stannar kvar 30min extra för att säkra att allt skräp är kastat och alla redskap är tillbaka 
på sin plats. 

Det diskuterades hur man kan få fler vuxna att komma och hjälpa till. Nästa år kan vi lägga ut 
information på hemsidan i tillägg till Facebook. Dessutom bör det framkomma i texten att alla kan 
hjälpa till oavsett hästvana. 

Det vore också bra om det finns en tillgänglig aktivitetslista som alla kan titta på (t ex en 
whiteboard). Det vore också bra om vi kan ha en lista med de aktiviteter som är bra att göra varje 

år, för att säkra att inget glöms bort (i år missade man t ex att rensa sikten vid infarten till 
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parkeringen). Sofia får i uppdrag att ordna en sådan aktivitetslista som ska finnas tillgänglig på 
OneDrive för uppdatering.  

 

§ 7  MEDLEMSAVGIFTER OCH LOK-STÖD 

Johanna rapporterar status kring LOK-stöd för VT 2023. Sista dag är framflyttad till den 20 
augusti. Enligt planen kommer allt vara klart redan på torsdag. Återridningar har lagts in i appen. 
Mötet beslutade att man denna gång inte registrerar LOK-stöd för tävlingar, och extraridningar vid 
lov. Detta gör vid nästa tillfälle. 

 

Lena rapporterar att alla medlemmar nu har betalat årsavgiften. Hon informerade också att 
ridskolan skickar ut ett inbetalningskort till nya medlemmar i samband med första fakturan. 

Det konstaterades att Lena inte behöver ha tillgång till ridskolans system, utan att hon har tillgång 
till medlemsregistret i IdrottOnline. Sara säkrar att hon har tillgång. Lena kommer följa upp för att 
säkra att MinRidskola är i synk med IdrottOnline inklusive uppdateringar av kontaktuppgifter.  

 

§ 8 RIDSKOLAN INFORMERAR 

Björn informersr att hästarna är åter från betet och alla är i bra form. De stora hästarna som gått 

på bete i Vallentuna har fått regnskållor. Detta är lite smittsamt (smittar inte människor) och man 
bör därför undvika att dela ryktborste mellan olika hästar. I övrigt är det lite småskador, men 
inget allvarligt. En del hästar har mugg, eller tjocka ben, även det pga. fukt och regn.  

Nya ansikten i personalen. Regina Gago och Kipp Roth har nya stalltjänster. Regina har gått 
Realgymnasiet och ridit i många år. Ida har börjat plugga och arbetar inte längre kvar.  

Mona tar över ansvaret för städning nu när Kipp har övergått till stalltjänst. 

 

§ 9 NYINVIGNINGSSHOW GULA RIDHUSET 2/9 

Nyinvigningsshowen är planerad av Agnes som även gjort en fin inbjudan som finns på hemsidan 

och Facebook. Sara har bjudit in politiker o tjänstemän från Solna samt lokaltidningen. 

Planering och förberedelser går enligt plan. Agnes kommer att ha ett uppsamlingsmöte på söndag 
kväll den 27 augusti. Sara kommer klippa bandet tillsammans med politikerna. Susanne är 
sjukvårdsansvarig. Anne Nordlund är funktionärsansvarig. Annette och Nina kommer att hjälpa 
moderatorn. Jessica är prisutdelningsansvarig. Karin är ansvarig för cafeterian. 

Cafeterian kommer hållas öppen under showen. Det beslutas att klubben kommer att bjuda på 
fika. På alla bakverk kommer det dock att finnas en QR-kod, och alla besökare kommer uppmanas 
att frivilligt skänka en slant till USEK.  

Styrelsen beslutar att invigningskommitteen (Sara, Anges och Anette) får fritt mandat att köpa in 
blommor och övrigt som måste inhandlas.  

 

§ 10  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

HLR-utbildning inkl första hjälpen 

HLR-utbildning inkl. första hjälpen var planerad för den 5/9 + 7/9, men dessa datum utgår. Nya 
datum kommer inom kort. Mötestiden är mellan 18.00 till 21.00. Prioriterade deltagare är 
personal, medlemmar som vistas i stallet ofta, styrelsen, USEKs styrelse och hjälpstyrelse. Annette 
skickar ut anmälningsformulär till prioriterade deltagare så fort hon har de nya datumen. Det är 
SISU som betalar utbildningen.  

 

Värdegrundsutbildning - Föreläsning för alla: 9/9. 

Föreläsningstillfället är kommunicerat sedan i juli på hemsida och Facebook. Affisch kommer sättas 
upp av Annette. Hon kommer även att skapa upp ett digitalt anmälningsformulär. 
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Värdegrundsutbildning – Workshop för USEK: 19/9.  

Kl. 18:00.  Annette kommer skapa upp ett digitalt anmälningsformulär, och Agnes kommer sedan 
skicka denna länk till USEKs medlemmar. 

 

Clinic: Sitträning i slutet av oktober eller början av november.  

Ingen ny information om denna. 

 

Annan utbildning: Hoppträning med Emma Emanuelsson.  

Ok med Björn, men inget klart datum. 

 

Annan säkerhetsrelaterad utbildning 

Mötet diskuterar möjligheten med ytterligare en kurs om säkerhet, olyckstillbud, och annat utöver 
det som ingår i HRL-utbildningen. Styrelsen beslutar att Susanne och Lennart ser över vilket utbud 
som finns och vad kursen kan innehålla. 

 

§ 11 TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Inköp av automatiskt tidtagarsystem 

Under sommaren tog styrelsen ett beslut via email om att köpa in ett automatiskt tidtagarsystem. 
På dagens styrelsemöte formaliseras detta beslut. Systemet förväntas vara redo för upphämtning 
den 8 september. 

 

Nya hinder 

Jessica har under sommaren köpt in 2 nya hinder. Dessa förväntas levereras den 1 september. 

 

Lokaltävlingar dressyr 1/10 och hoppning 8/10 

Nina informerar att propositionerna (underlag till tävlingar) är klara för både dressyrtävlingen och 
hopptävlingen. 

 

Stockholmcup i hoppning 

Styrelsen beslutar att vi inte ska delta i Stockholmskuppen. Detta för att tävlingen tar anspråk på 
många hästar och ridhustider, dvs den skulle ske på bekostnad på klubbtävlingar. 

 

Inköp av rosetter 

Agnes och Monica Bylund har köpt in fler rosetter. Karin kontrollera fakturorna så att kostnaden 

hamnar på rätt kostnadsställe.  

 

§ 12  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Högtalare/hörselslinga gröna ridhuset.  

Utforskning av olika möjligheter pågår, rapporteras vid nästa styrelsemöte. 

 

Högtalare gula ridhuset. 

Sara kommer att kollas upp dessa inför invigningen den 9 september. 

 

Flytta skåp i omklädningsrummen (gröna ridhuset) enligt direktiv från 

brandinspektionen.  
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Jessica övertar ansvaret för vilka skåp som ska flyttas eller tas bort. Frågan kvarstår till nästa 
möte. 

 

Gula ridhuset 

Några mindre underhållsåtgärder återstår i Gula ridhuset bl. går säkringar när ljuset i manegen 
sätts på och fönster mot hagen lossnade vid fönsterputs. Björn kommer att felanmäla detta. 

 

Gröna ridhuset 

Det konstateras att dörrhandtaget på innerdörren i cafeterian inte fungerar. Sussie kommer ta upp 
detta med Björn. 

 

Container 

Styrelsen beslutar att vi ska beställa en container för blandat avfall (ej EL). Den ska beställas till 
en fredag och hämtas på måndag. Susanne får i uppdrag att besluta datum och lägga en 
beställning.. 

 

Anslagstavla 

Styrelsen ger Jessica i uppdrag att inhandla en anslagstavla för klubben och hitta en lämplig plats 
vid receptionen. 

 

§ 13 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 

Kommunikation vid terminsuppstart inkl. uppdatering av info till föräldrar och ny till 

stallet. 

Susanne har uppdaterat informationen i broschyren, och Agnes kommer nu att granska texten. 
Annette kommer sedan att printa ut ca: 30 st. Det konstaterades också att det även vore bra att 
laminera ett exemplar och sätta upp den på nya anslagstavlan.  

Texten kommer också att uppdateras på hemsidan när den åter blivit stabil. Det konstateras att 

det vore bra om ridskolan då kan skicka ut länken till nya medlemmar. Sara får i uppdrag att 
meddela Ridskolan när texten är uppdaterad på hemsidan. 

 

Hantering av SFRK:s mailadresser. 

Sara informerar att hon nu har fått tillgång till alla klubbens mailadresser, och att hon lagt in ett 
out-of-office svar där alla kommunikation hänvisas till styrelse-mailen (sfrk.styrelsen@gmail.com). 

 

Automatiskt svarsmeddelande Messenger.  

Agnes och Sara informerar att de uppdaterat meddelandet så att det hänvisar vidare till rätt 

kommunikationskanal. Det finns alltså inget behov av att kolla upp denna kommunikationskanal 
framöver. 
 

Behörigheter Facebook. (Sara),  

Sara skickade ut ett mejl daterat den 20 augusti med förslag på vem som ska ha vilken 
behörighet. Styrelsen beslutar att godta detta förslag, och ger Sara i uppdrag att genomföra 
förändringen. 

 

Brevlådor. 

Lennart har sett upp brevlådorna enligt tidigare styrelsebeslut. Karin och Agnes kommer 

dubbelkolla att styrelsens brevlåda sitter på ett bra ställe. Karin får i uppdrag att ordna skyltar till 
lådorna. 

 



 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
    

 

 Sida 6 

Lördagsfika med styrelsen 

Enligt tidigare beslut ska detta ske minst 2 ggr per termin. Agnes, Sara och Sussie kommer att 
genomföra första lördagsfikan den 2 september kl.11-14.  

 

Hemsidan 

Attacker har utförts mot Smodes server, vilket även har påverkat vår hemsida. Sara har kontaktat 
Smode support om detta och de har lovat att kontrollera vår hemsida. De informerade också att 
de planerar att uppdatera sin server för att förhindra sådana attacker framåt. Dessa attacker har 

även gjort att det för närvarande är omöjligt att ladda upp ny media (t ex bilder) och protokoll. 

 

§ 14 USEK 

Sommarens aktiviteter 

Agners rapporterar om Sommaravslutningen den 16/6: Varmt men allt gick bra. 
Sommaraktiviteterna har också gått bra. Ridlägret gick bra, men kvalitén var inte lika bra som 
tidigare pga nya ägare. Sommarridlägret planeras därför att vara på en ny plats nästa år. 

 

Pantamera. 

Agnes har anmält klubben till Pantamera, och hon ska nu kolla upp hur det går till i praktiken. 

 

Årets stallbästis 

Röstningen kommer snart öppna upp. Vinnarna kommer offentlighetsgöras på invigningsshowen. 

 

Cafeteriagrupp 2023/24 

Lottningen är klar och uppstarsmöte är planerat. I år finns det 15 platser. 

 

§ 15  EKONOMI 

Karin rapporterar att vi är befriade från deklaration till 2026 (5 år i taget). 

Sara informerar att hon ännu inte tagit upp den gamla hyresskulden med Solna stad, eftersom det 
varit andra frågor med staden som har varit prioriterade. 

Karin påminner om att vi alltid ska informera henne om vi gör inköp, eftersom det möjliggör för 
henne att följa upp att alla fakturor blir betalda. 

 

§ 16  ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA 

Hjärtstartare: Sara informerar att hjärtstartaren kommer behöva köpas in med ett värmeskåp, 

eftersom det gröna ridhuset blir kallt på vintern. Styrelsen beslutar att det räcker med svenska 
som språk. Sara kommer nu att beställa hjärtstartaren.  

 

§ 17  SAMARBETE SOLNA STAD 

Inget nytt att rapportera annat än det som avhandlades under punkterna §5, Uppdatering av 
sommarens händelser och §9, Nyinvigningsshow gula ridhuset. 
 

§ 18 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 

Sara har nyligen skrivit en sommarhälsning till medlemmar, som även lagts ut på Facebook. Den 
innefattade information om sommarens händelser, nyinvigningsshowen och 

värdegrundsutbildningen. Det beslutas att ingen ytterligare kommunikation behöver göras just nu. 
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§ 19 ÖVRIGA FRÅGOR 

Gratis mensskydd på toaletterna liknade som finns i skolor. Agnes får i uppdrag att undersöka vad 
det kan kosta och rapportera vid nästa styrelsemöte.  

 

Sara informerar om statusen för biljetterna till årets Swedish horse show. Torsdag kväll: 43 av 51 
bokade & betalda. Dressyren på fredag dag: 10 av 10 bokade & betalda. Hoppning fredag kväll: 39 
av 40 bokade & betalda. Styrelsen beslutar att USEK kan ge bort resterande biljetter vid olika 
aktiviteter under hösten. 

 

§ 20 KOMMANDE MÖTEN 

Ny Doodel skickas ut av Sara för höstens möten. 

 

§ 21 MÖTETS AVSLUTANDE 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Berit Berggren 

 
 
 
 

 
  Justeras: 

  Ordförande 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

Sofia Lundberg 

 

 


